
Geachte raadsleden.

Eerder vanavond mocht ik namens KBN (Ledengroep Schuttevaer, afd. Rijnmond) inspreken 
tijdens het Carrousel 1 (Fysiek Raadzaal - Openbaar) inzake het Raadsvoorstel 
Kredietvrijgave Kade Zomerlust, waarvoor nogmaals dank.
N.a.v. van uw verzoek stuur ik u als bijlage het Raadsvoorstel met mijn opmerkingen bij de 
toelichting.

Tenslotte, weliswaar enigszins buiten de scope van deze raadsvergadering, maar relevant voor 
de ligplaatsproblematiek:
KBN heeft vernomen dat het ligplaatsvak aan de Euryzakade met ca. 20 mtr vanaf het 
Maashaventje ingekort wordt. Dit is voor ons alleen acceptabel als het voormalige 
bunkerschip Bunkerrama, dat al een aantal jaren zijn bunkeractiviteiten gestaakt heeft en als 
woonschip dienst deed, verwijderd wordt.
De vrijgekomen kaderuimte kan dan als ligplaats door de Binnenvaart gebruikt worden. Om 
beschikbare kadelengte te optimaliseren is het daarnaast van belang dat het aantal meerpalen 
(dukdalven) t.h.v. de kom voor het appartementencomplex Crescent met 2 naar 4 uitgebreid 
wordt.

Ik hoop u voldoende geïnformeerd te hebben, mocht u vragen of opmerkingen hebben hoor ik 
deze graag van u.

Met vriendelijke groet / Mit freundlichem Gruss / With kind Regards.

Ronald J.J. Versloot


